

REFERAT

21. april 2026

Holbæk

Mandag den. 13.april 2026 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Svend-Erik Skaarup, Kenneth Lindrup Larsen og Lis Hævdholm.
Afbud:	Martin Lund Sørensen.
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	OK
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Frank har endnu ikke søgt udstyrspuljen. Frank vil afholde trænermøde med tirsdags/torsdags trænere efter Bierfest. Den nye model af spilletrøjer skal koste 250 kr. for trøjer og 200 kr. for shorts. Prisen for tryk er steget.
3. Status på økonomi.	Frank gennemgik den udsendte oversigt. Budgettet er tilrettet efter vi har modtaget donation fra Fonden for SJF bank. Vi vil genfremsætte vores ansøgning om tilskud til nye borde. Stævnet har tilsyneladende givet underskud, men der er divergens mellem det beløb som vi har beregnet efter antal tilmeldinger og det beløb vi har modtaget fra Bordtennis Danmark. Frank gennemgår og sammenholder afregningstallene. <i>Efterskrift: Frank har opdaget, at det er september stævne vi har fået afregning for. Lis kontakter Bordtennis Danmark. Der er nu kommet det rigtige tal og beløb.</i> Vi har desuden modtaget en faktura vedrørende cafeen, fordi vi efter deres opfattelse ikke havde handlet for tilstrækkeligt efter kl 16. Frank optager forhandling om dette. Der er budgetteret med et overskud ved de arrangementer, hvor vi er hjælpere. Der er ikke så mange, der melder sig som tidligere. Frank har beregnet, at hvis vi ikke har disse indtægter, skal kontingentet stige med 50 % til 900 kr.
4. Årets mestre	Lis oplyste, at der er rettet henvendelse til Kultur og fritid, der har erkendt, at man ikke havde været tilstrækkelig opmærksom på, at man skal overholde de opstillede kriterier for at blive hædret. Der henstår tvivlsspørgsmål om hvorvidt det kun er sjællandske hold mesterskaber, der berettiger til hædring, eller det også gælder individuelle mesterskaber, dvs kun guldvindere skal hædres. Lis fortsætter dialogen.

Dagsorden	Referat
	Både serie 1, 3 og 4 spiller slutspil og er mulige kandidater til mesterskab. Tina holder styr på, hvem der står til hædning.
5. Veteran DM 2. og 3.maj 26	Svend-Erik oplyste, at aftale om mad og musik er på plads. Det vides ikke hvor mange, der deltager, dels i mesterskabet og dels i festen. Såfremt der er under 50 tilmeldte til festen skal vi overveje at aflyse den. Der er frist for tilmelding den 20.april. Der skal findes hjælpere til opsætning og nedtagning henholdsvis fredag den 1.maj aften og søndag den 3.maj aften. Er det Frank , der koordinerer?
6. Planlægning af generalforsamling 22.april 26	Tina har indbydelsen klar. Vi har formuleret nogle spørgsmål, der bliver lagt op på skærm (Ole) Papir og kuglepen på bordene. Gavekort er indkøbt. Lis skal stå ved indgangen og udlevere numre. Vi mødes kl 17.00.
7. Arbejdsgrupper – status.	
A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Ad A. Overrækkelsen af gavechecken fra Fonden for SJF bank skal offentliggøres. Tina har sendt billede til Ole. Frank skal sende ansøgningen til Lis , der skal skrive tekst, som Ole sætter op og offentliggør på hjemmesiden og facebook.
- Herunder henviselse fra en træner(se bilag)	Pengene er øremærket til udvikling af seniorafdelingen med ambition om at blive divisionsklub for både herrer, damer og veteraner, samt til trænere til ungdomsafdeling og opgradering af denne.
-	Henvendelsen fra en potentiel træner blev drøftet. Der er indgået aftale med ungdomstrænerne, men vi mangler en koordinator mellem trænerne, hvilket kunne ligge en aften om måneden. Ligeledes mangler vi en træner til de øvede torsdag eftermiddag. Frank retter henvendelse til vedkommende, for om man kan blive enige om en ordning.
-	Kenneth vil arbejde videre med at få sammensat en kort video, der kan køre på Sportsbyens 5 infoskærme.
B) Stævnegruppe	Stævnet forløb godt med mange deltagere. Det ville være godt med flere ungdomsspillere, mon vi kan blive godkendt som kvalifikationsstævne. Lis skal undersøge muligheder.
	Frank går videre med problemer med afregning fra cafeen og fra Bordtennis Danmark.
	Der har været færre af vores spillere, der har taget ud til stævner. En mulig forklaring kan være, at ungdomsspillere ikke har trænere med, - som andre klubber har-og at det ikke er organiseret som en fælles tur. Mange Bat 60'ere tager til stævne.
8. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin har meldt afbud. Der skulle være indgået aftale med alle trænere inden slut marts, men Frank følger op på det (efter Bierfesten!)

Dagsorden	Referat
	Ungdom holder sommerferie fra 13.juni. Katja har bedt om reservation af vores hal samt en squashbane til søndag den 25.april kl 9-16 til begynder- og ungdomsstævne. Ole reserverer hallen, og Frank taler med squashklubben, men det er nok svært at få squashbane om søndagen.
b) Seniorafdelingen	Der har været problem med aftenlukning mandag den 8.april, hvor vi havde turneringskamp. Det udviklede sig ubehageligt fordi man insisterede på, at spillerne skulle forlade hallen kl. 22.15, selvom kampen ikke var færdig. Tina og Frank skal til møde med Sportsbyens ledelse. Vores seniorhold har klaret sig rigtig godt, 3 ud af 7 hold spiller slutspil.
c) Bat60-afdelingen	Vi er nu 200 medlemmer i Bat 60 afdelingen, og nye kommer til hver uge. Vi er stadig den største Bat 60 klub i landet. Frank har været nødt til at stramme op på, at man skal komme 10 minutter i 10 for at blive registreret, så holdene kan blive sat. Referentens bemærkning: Bat 60 holdene har klaret sig forrygende godt i turneringen. Vi mangler for fremtiden et slutspil og medaljer til vinderne. Lis bringer det videre til Bordtennis Danmark.
d) Webmaster	Intet at bemærke.
e) Øvrige	Forude har vi Bierfest på lørdag og et Veteran DM den 2-3 maj, samt klubmeesterskab den 9.maj der skal afholdes, så der er nok at lave.
9. Meddelelser fra formanden	Alt er kommet frem under foregående punkter
10.Kalender / årshjul	Der er taget hånd om alle punkter.
11. Næste mødedato	Torsdag den 21.maj kl. 19.00 i Sportsbyen Subsidiært onsdag den 20.maj
12.Evt.	Referenten var optaget af andet møde indtil kl. 19.30, derfor lidt problematisk at få alt på rette sted.